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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens kommitté för 
marknadsföring av rashundar 2023-01-23. 
 
 

Närvarande: 

 
 

Ordinarie ledamöter: 
Birgitta Bernhed, ordf., Sara Nordin, vice ordf., Camilla Karlsson, Gunilla Sandberg 

 
 

Adjungerade: 
Helena Nyberg (§ 1 – 7) 

 

Protokoll 
Anna Ackenäs 

 
 
§ 1 Sammanträdet öppnas 

Birgitta Bernhed hälsade alla välkomna till kommitténs möte.  

 

 

§ 2  Val av justerare 

Gunilla Sandberg utsågs att jämte ordförande justera protokollet. 

 
 
§ 3 Fastställande av dagordning 
 
Dagordningen fastställdes 
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§ 4  Föregående protokoll 
 
Protokoll 5 – 2022 godkändes och lades till handlingarna. 
 
 
§ 5  Övriga protokoll och protokollsutdrag 
 
CS - protokoll nr 6 – 2022 
§ 164  
 
b) Annonskampanj  
Birgitta Bernhed redovisade en kommande annonskampanj med titeln, ”det finns en 
hundras för alla”. Kampanjen kommer att synas under november och december. CS 
noterade informationen. 
 
Birgitta Bernhed har gjort ett tillägg till CS protokollet att kampanjen har två budskap 
som marknadsförs parallellt ”det finns en hundras för alla” och ”ta vara på många års 
erfarenhet hos våra uppfödare” budskapet om uppfödare känns viktigt att få med i 
protokollet.  
 
 
§ 6 Information från ordförande 
 

a) Meeting of the FCI commission for education & public relations 
Birgitta Bernhed medverkade på ett möte den 30 november 2022. Gruppens uppdrag 
är att utbilda i att man ska ha en rashund. Birgitta Bernhed informerade om vad SKK 
gör i Sverige och om KMRs annonskampanj. Länderna i gruppen ligger på väldigt olika 
nivåer och man kan konstatera att Sverige ligger väldigt långt fram i frågan. Nästa möte 
kommer att vara i sommar i Vilnius. 
 

b) Webbinarie den 26 januari 
Den 26 januari kommer Birgitta Bernhed att medverka på ett webbinarium som 
anordnas av Uppfödarservice från SKKs kansli. Där kommer ordföranden från de 4 
kommittéer och arbetsgrupp som har fokus på uppfödare att presentera sitt arbete 
och med efterföljande frågestund.  
 
Kommittén tackade för informationen. 
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§ 7  Information från ledamöter 
 
Helena Nyberg 
 

a) Nya Köpahund 
Helena Nyberg informerade om att nya Köpahund kommer att lanseras den 30 januari. 
Men att redan från den 18 januari kommer uppfödare kunna logga in för att lägga ut 
sina annonser och kennelsidor. Det kommer även att gå en lanseringskampanj riktat 
mot hundintressenter. Bland annat kommer det att vara annonser i Vi i villa och 
digitala annonser i Härliga Hund, Mama och Hippson. 
 

b) Uppfödarresan blir Uppfödarservice  
Helena Nyberg fortsatte att informera om att projektet Uppfödarresan som nu har 
pågått i drygt ett år kommer att avslutas och ersättas med en permanent grupp från 
kansliet som kommer att heta Uppfödarservice.  
Uppfödarservice kommer att bestå av en styrgrupp och en operativ grupp. Den 
kommer fortfarande att jobba över avdelningarna. Planen är att i slutet av april kunna 
öppna en uppfödarenhet som kommer kunna svara på mejl och telefonsamtal med 
frågor från uppfödare.  
 

c) Utvärdering av annonskampanjen  
Kommittén fick se en sammanställning från Facebook över annonskampanjen som gick 
under november - december 2022. Sammanställningen visade bland annat hur stor 
räckvidd, hur många länkklick och kostnad för annonserna var.  
Annonserna gick i par, en med budskapet ”det finns en hundras för alla” och en med 
”ta vara på många års erfarenhet hos våra uppfödare”. Alla 6 annonser hade precis 
samma förutsättningar och budget. När man tittar på utvärderingen så visar det 
tydligt, och lite förvånande, att de annonser som har fått mest klick är de med 
budskapet ”det finns en hundras för alla”. Kommittén planerar att köra kampanjen 
igen men att skifta budskapen på bilderna för att se om det är bilden som tilltalar eller 
budskapet genom texten. 
 
Kommittén tackade för informationen. 
 
 
§ 8 Utvärdering av Stockholm Hundmässa och MyDOG 
 
Målet med montern Köpa Hund under mässan var: 

 att informera blivande hundköpare om hur de ska göra ett så tryggt hundköp 
som möjligt via Köpahund.se.  

 Att upplysa om alla fördelar med att köpa en hund av en SKK-uppfödare. 
 
I montern visade vi Köpahund.se och vi hade även gjort ett quiz där svaren på frågorna 
fanns på Köpahund.se. När man hade svarat på quizet fick man en goodiebag.  
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Det var mycket besökare utspritt under hela dagen. Det upplevdes som att montern är 
en viktig funktion att ha med på olika mässor.  
 
 
§ 9 Vad händer 2023?  
 

 KMR har en önskan att göra en utbildning i hur man väljer hundras för nya 
hundköpare. Både som en fysisk utbildning som olika klubbar kan använda sig 
av och även som en informationsfilm.  

 

 Fortsätta med workshops till ras- och specialklubbar 
 

 Under hösten kommer KMR göra en liknande workshop som vi gjort för olika 
klubbar som riktar sig mot uppfödare. 

 

 Uppfödarporträtt i olika medier. 
 

 Delta på olika mässor och utställningar med Köpa Hund montern 
 
 
§ 10  Nästa sammanträde 
 
Nästa sammanträde kommer att vara på SKKs kansli den 16 mars 2023. 
 
 
§ 11  Sammanträdet avslutas  
 
Kommitténs ordförande, Birgitta Bernhed, tackar kommittén och avslutar 
sammanträdet. 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Anna Ackenäs 
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Justeras: 

 

 
 
Birgitta Bernhed 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Gunilla Sandberg 
 
 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som har avhandlats vid mötet. Beslut som fattats  
kan dock bli föremål för ändring av SKKs Centralstyrelse. 
 
 
 
 
 


